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Krystian Cipiński
Radny Rady Powiatu Łowickiego
Klub „Łączy nas Łowicz i Powiat Łowicki"
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Szanowny Pan
Marcin Kosiarek
Starosta Łowicki

za pośrednictwem Pana

Marka Jędrzejczyka
Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego

INTERPELACJA

Zwracam się ponownie (już 3 raz) z uprzejmą prośbą o zakup i instalację defibrylatorów AED
w budynkach Starostwa Powiatowego w Łowiczu. Ostatnie zdarzenia w kraju pokazały, że obecność tych
urządzeń w przestrzeni publicznej może uratować życie.

W uzyskanej odpowiedzi odmownej na poprzednią interpelację w tej sprawie poinformowano mnie,
że „Aktualnie nasze działania nakierowane sq na przeciwdziałanie negatywnym skutkom wywołanym przez
pandemię COVID-19 (...)". Otóż defibrylator AED jest narzędziem do walki ze skutkami COVID-19. Często
spotykanym skutkiem ubocznym przejścia tej choroby, są problemy sercowo-naczyniowe. Pacjenci często
uskarżają się na szybsze, nierówne bicie serca i bóle w klatce piersiowej. Rodzi się ryzyko powstawania zakrzepów
w naczyniach krwionośnych, które może podwyższać ryzyko wystąpienia udaru mózgu oraz zawałów serca.
Szansę na przeżycie osoby z zatrzymaniem krążenia ponad dwukrotnie wzrastają, jeśli spieszący na pomoc
przechodnie mają dostęp do zewnętrznego automatycznego defibrylatora AED.

Nadmienię, że koszt zakupu i instalacji jednego takiego defibrylatora dobrej klasy może zmieścić się
w kwocie 8000 zł. Możliwe są do pozyskania na ten cel środki zewnętrzne - chętnie wskażę, gdzie ich szukać.
Do jego obsługi nie jest potrzebny wykwalifikowany ratownik / medyk.

Z poważaniem

/-/ Krystian Cipiński


